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Toelichting: 

Begin november kwam de COVRA er achter dat bij de aanvraag voor het transport 

van kernafval van petten naar Nieuwdorp “abusievelijk de neutronendosis van de te 

vervoeren Am/Be bron niet is meegenomen in het bepalen van de totale 

transportindex”. Hierdoor was een transportvergunning met een te lage radioactiviteit 

was aangevraagd. Zie: http://www.pzc.nl/regio/zeeuws-nieuws/toch-groen-licht-voor-

trein-met-radioactief-afval-1.6688504  

 

De SP fractie heeft hierover de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van dit bericht? Zo ja, wat is de mening van het 

college op dit voorval? 

2. Was het college wellicht al eerder op de hoogte? Zo ja, wanneer was dat en is 

er vanuit de Autoriteit Nucleaire Veiligheid en Stralingsbescherming 

(ANVS) informatie gedeeld over het alsnog verlenen van de vergunning. 

3. Is het college het met de SP eens dat dit tot levensgevaarlijke situaties had 

kunnen leiden? Zo nee, waarom niet? 

4. Heeft het college eerder kennis genomen van de vragen die gesteld zijn over 

dit transport n.a.v. de publicaties van Laka (documentatie- en 

onderzoekscentrum kernenergie)? 

5. Is het bekend of het transport waarvoor deze vergunning werd aangevraagd 

inmiddels al heeft plaatsgevonden? Zo ja, is dit dan gebeurt op basis van een 

verkeerde vergunning en/of met gebruikmaking van zgn. Type A containers? 

6. Is het rampenplan op orde voor het geval er iets mis zou gaan in Zeeland met 

een dergelijk nucleair transport? Zo nee, waarom niet? 

7. Gaat het college bij de Minister van Infrastructuur & Milieu aandringen om 

openheid van zaken. Vooral of dit al eerder is voorgevallen? Zo nee, waarom 

niet? 

8. Is het college bereidt om in overleg te gaan betrokken partijen, minister en 

toezichthouder ANVS, om er zeker van te zijn dat dit niet meer voor kan 

komen? Zo nee, waarom niet?  
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9. Is het college het met de SP eens dat dit door dit voorval het vertrouwen een 

flinke deuk opgelopen heeft als het gaat over de veiligheid van het vervoer 

van nucleair afval? Zo nee, waarom niet? 

10. Wat voor rol kan de Veiligheidsregio Zeeland (in de toekomst) spelen in het 

toezicht op vergunningen omtrent het vervoer van nucleair afval in Zeeland? 

 

 
 
 
Namens de SP fractie: 
  
Ronald Viergever en Roland van Tilborg 

 


